	ΚΑΤΑΛΗΞΕΙΣ ΦΩΝΗΕΝΤΟΛΗΚΤΩΝ ΑΦΩΝΟΛΗΚΤΩΝ ΚΑΙ ΗΜΙΦΩΝΟΛΗΚΤΩΝ ΡΗΜΑΤΩΝ

	Χρόνοι
	Ενεργητική Φωνή
	Μέση/Παθητική Φωνή

	
	Φωνηεντόληκτα
ι, υ
	Ουρανικόληκτα
κ, γ, χ, ττ/σσ
	Χειλικόληκτα
π, β, φ, πτ
	Οδοντικόληκτα
τ, δ, θ,  ζ
	Ημιφωνόληκτα
μ, ν, λ, ρ
	Φωνηεντόληκτα
ι, υ
	Ουρανικόληκτα
κ, γ, χ, ττ/σσ
	Χειλικόληκτα
π, β, φ, πτ
	Οδοντικόληκτα
τ, δ, θ,  ζ
	Ημιφωνόληκτα
μ, ν, λ, ρ

	Ενεστώτας
Ίδιος σε όλα
τα ρήματα
	-ω 
λύω
	-ω 
πράττω
	-ω 
γράφω
	-ω 
πείθω
	-ω 
νέμω φαίνω
στέλλω αἴρω
	-ομαι 
λύομαι
	-ομαι 

πράττομαι
	-ομαι 
γράφομαι
	-ομαι 
πείθομαι
	-ομαι 
νέμομαι
φαίνομαι

στέλλομαι
αἴρομαι

	Παρατατικός

Ίδιος σε όλα
	-ον 
ἔλυον
	-ον 
ἔπραττον
	-ον 
ἔγραφον
	-ον 
ἔπειθον
	-ον 
ἔνεμον
	-όμην 

ἐλυόμην
	-όμην 

ἐπραττόμην
	-όμην

ἐγραφόμην
	-όμην

ἐπειθόμην
	-όμην

ἐφαινόμην

	Μέλλοντας 
Στα περισσότερα ρήματα όπως ο στιγμ Μέλλοντας στα νέα ελληνικά χωρίς το θα

	-σω 
λύ-σω
	-ξω 

πράξω
	–ψω

γράψω
	-σω

πείσω

Τα υπερδισύλ.

σε –ίζω έχουν μέλλοντα όπως

το ποιέω-ῶ 

νομίζω→ νομιῶ
	-έω → -ῶ

Κλίνονται όπως το συνηρημένο 
ποιέω → ποιῶ
νεμῶ, φανῶ
στελῶ, ἀρῶ
	-σομαι 
λύσομαι
	-ξομαι

πράξομαι
	-ψομαι

γράψομαι
	-σομαι

πείσομαι

Τα υπερδισύλ.

σε –ίζω έχουν μέλλοντα όπως

το ποιοῦμαι

νομιοῦμαι
	-έομαι → -οῦμαι

Κλίνονται όπως το ποιοῦμαι, δηλ.

νεμοῦμαι
φανοῦμαι
στελοῦμαι
ἀροῦμαι

	Παθητικός Μέλλοντας Α΄
	
	
	
	
	
	-θήσομαι

λυθήσομαι

	-χθήσομαι

πραχθήσομαι
	-φθήσομαι

καλυφθήσομαι

	-σθήσομαι

πεισθήσομαι
	-νθήσομαι

μιανθήσομαι
-λθήσομαι

ἀγγελθήσομαι
-ρθήσομαι

ἀρθήσομαι

	Παθητικός Μέλλοντας Β΄
	
	
	
	
	
	Οι καταλήξεις δεν επηρεάζονται από την κατηγορία του ρήματος.
-ήσομαι 
ἀλλαγήσομαι (ἀλλάττομαι)  γραφήσομαι  φανήσομαι  σταλήσομαι

	Αόριστος Α΄
	-σα 
ἔλυσα
	-ξα 
ἔπραξα
	-ψα

ἔγραψα
	-σα  
ἔπεισα
	-α (άσιγμος Αόριστος)

ἔνειμα
ἔφηνα
ἔστειλα
ἦρα
	-σάμην

ἐλυσάμην


	-ξάμην

ἐπραξάμην
	-ψάμην

ἐγραψάμην
	-σάμην

ἐπεισάμην
	-άμην (άσιγμος Αόριστος)

ἐνειμάμην
ἐφηνάμην
ἐστειλάμην

ἠράμην

	Αόριστος Β΄
Ίδιος σε όλα
	Οι καταλήξεις δεν επηρεάζονται από την κατηγορία του ρήματος. Είναι ίδιες με τις καταλήξεις του Ενεστώτα.
-ον ἔβαλ-ον
	Οι καταλήξεις δεν επηρεάζονται από την κατηγορία του ρήματος. Είναι ίδιες με τις καταλήξεις του Ενεστώτα.
-όμην  ἐβαλόμην

	Παθητικός Αόριστος Α΄


	
	
	
	
	
	-θην 
ἐλύθην


	-χθην

ἐπράχθην
	-φθην

ἐκαλύφθην
	-σθην

ἐπείσθην
	-νθην ἐφάνθην
-λθην ἠγγέλθην
-ρθην ἤρθην

	Παθητικός Αόριστος Β΄

Ίδιος σε όλα
	
	
	
	
	
	Οι καταλήξεις δεν επηρεάζονται από την κατηγορία του ρήματος

-ην

ἠλλάγην  (ουρανικόληκτο) ἐγράφην (χειλικόληκτο) ἐφάνην  (ενρινόληκτο) ἐστάλην (υγρόλ.)

	Παρακείμενος
	-κα 
λέλυκα
	-χα 
πέπραχα
	-φα 
γέγραφα
	-κα 
πέπεικα
	-γκα πέφαγκα  

         (φαίνω)

-λκα ἔσταλκα
-ρκα ἦρκα 
         (αἴρω)
	-μαι

λέλυμαι

	-γμαι

πέπραγμαι
	-μμαι

γέγραμμαι
	-σμαι

πέπεισμαι
	-μμαι ὤξυμμαι

-σμαι πέφασμαι

-λμαι ἤγγελμαι
-ρμαι ἦρμαι

	Υπερσυντέλικος
	-κειν 

ἐλελύκειν


	-χειν ἐπεπράχειν
	-φειν

ἐγεγράφειν
	-κειν

ἐπεπείκειν
	-γκειν

ἐπεφάγκειν
-λκειν ἐστάλκειν
-ρκειν ἤρκειν
	-μην

ἐλελύμην

	-γμην

ἐπεπράγμην
	-μμην

ἐγεγράμμην
	-σμην

ἐπεπείσμην
	-μμην ὠξύμμην
-σμην ἐπεφάσμην
-λμην ἠγγέλμην
-ρμην ἤρμην


	ΚΑΤΑΛΗΞΕΙΣ ΑΠΑΡΕΜΦΑΤΩΝ ΚΑΙ ΜΕΤΟΧΩΝ ΦΩΝΗΕΝΤΟΛΗΚΤΩΝ ΑΦΩΝΟΛΗΚΤΩΝ ΚΑΙ ΗΜΙΦΩΝΟΛΗΚΤΩΝ ΡΗΜΑΤΩΝ

	Χρόνοι
	Ενεργητική Φωνή
	Μέση/Παθητική Φωνή

	
	Φωνηεντόληκτα

ι, υ
	Ουρανικόληκτα

κ, γ, χ, ττ/σσ
	Χειλικόληκτα

π, β, φ, πτ
	Οδοντικόληκτα

τ, δ, θ,  ζ
	Ημιφωνόληκτα

μ, ν, λ, ρ
	Φωνηεντόληκτα

ι, υ
	Ουρανικόληκτα

κ, γ, χ, ττ/σσ
	Χειλικόληκτα

π, β, φ, πτ
	Οδοντικόληκτα

τ, δ, θ,  ζ
	Ημιφωνόληκτα

μ, ν, λ, ρ

	Ενεστώτας

Ίδιος σε όλα

τα ρήματα
	Οι καταλήξεις δεν επηρεάζονται από την κατηγορία του ρήματος π.χ.

λύ-ειν λύ-ων λύ-ουσα λῦ-ον  (φωνηεντόληκτο) πράττ-ειν πράττ-ων πράττ-ουσα πράττ–ον (ουρανικόλ.)
γράφ-ειν γράφ-ων γράφ-ουσα γράφ-ον (χειλικόληκτο) πείθ-ειν πείθ-ων πείθ-ουσα πείθ-ον (οδοντικόλ.)
νέμ-ειν  νέμ-ων νέμ-ουσα νέμ-ον (ενρινόληκτο)
	Οι καταλήξεις δεν επηρεάζονται από την κατηγορία του ρήματος π.χ.

λύ-εσθαι λυ-όμενος λυ-ομένη λυ-όμενον    πράττ-εσθαι πραττ-όμενος πραττ-ομένη πραττ-όμενον

γράφ-εσθαι γραφ-όμενος γραφ-ομένη γραφ-όμενον    πείθ-εσθαι πειθ-όμενος πειθ-ομένη πειθ-όμενον
νέμ-εσθαι νεμ-όμενος νεμ-ομένη νεμ-όμενον

	Μέλλοντας 


	λύ-σειν
λύ-σων 

λύ-σουσα
λῦ-σον

	πρά-ξειν

πρά-ξων
πρά-ξουσα
πρά-ξον

	γρά-ψειν

γρά-ψων 

γρά-ψουσα γρά-ψον
	πεί-σειν

πεί-σων 

πεί-σουσα
πεῖ-σον
Υπερδισύλ.

σε –ίζω: όπως τα συνηρ. σε -έω 
(νομίζω) νομι-εῖν
νομι-ῶν 
νομι-οῦσα 
νομι-οῦν
	όπως τα συνηρημ. σε -έω 

νεμ-εῖν 
φαν-εῖν 
στελ-εῖν
ἀρ-εῖν
νεμ-ῶν 
νεμ-οῦσα 
νεμ-οῦν
	λύ-σεσθαι
λυ-σόμενος
λυ-σομένη
λυ-σόμενον


	πρά-ξεσθαι
πρα-ξόμενος
πρα-ξομένη
πρα-ξόμενον

	γρά-ψεσθαι
γρα-ψόμενος
γρα-ψομένη
γρα-ψόμενον
	πεί-σεσθαι

πει-σόμενος
πει-σομένη 

πει-σόμενον
Τα υπερδισύλ.

σε –ίζω όπως τα συνηρ. σε έω 

νομι-εῖσθαι

νομι-ούμενος νομι-ουμένη νομι-ούμενον
	Όπως τα συνηρημ. σε έω 

νεμ-εῖσθαι

φαν-εῖσθαι
στελ-εῖσθαι
ἀρ-εῖσθαι
νεμ-ούμενος

νεμ-ουμένη

νεμ-ούμενον

	Παθητικός Μέλλοντας Α΄
	
	
	
	
	
	λυ-θήσεσθαι
λυ-θησόμενος
λυ-θησομένη
λυ-θησόμενον


	πρα-χθήσεσθαι
πρα-χθησόμενος
πρα-χθησομένη πρα-χθησόμενον
 
	καλυ-φθήσεσθαι
καλυ-φθησόμενος καλυ-φθησομένη καλυ-φθησόμενον
	πει-σθήσεσθαι
πει-σθησόμενος πει-σθησομένη πει-σθησόμενον
	μια-νθήσεσθαι
ἀγγε-λθήσεσθαι
ἀ-ρθήσεσθαι
μια-νθησόμενος
μια-νθησομένη 

μια-νθησόμενον

	Παθητικός Μέλλοντας Β΄

Ίδιος σε όλα
	
	
	
	
	
	Οι καταλήξεις δεν επηρεάζονται από την κατηγορία του ρήματος π.χ.

ἀλλαγ-ήσεσθαι ἀλλαγ-ησόμενος ἀλλαγ-ησομένη ἀλλαγ-ησόμενον (ουρανικόληκτο)
γραφ-ήσεσθαι γραφ-ησόμενος γραφ-ησομένη γραφ-ησόμενον (χειλικόληκτο)
φαν-ήσεσθαι φαν-ησόμενος φαν-ησομένη φαν-ησόμενον (ενρινόληκτο)

	Αόριστος Α΄
	λῦ-σαι
λύ-σας

λύ-σασα

λῦ-σαν
	πρᾶ-ξαι
πρά-ξας 

πρά-ξασα
πρᾶ-ξαν

	γρά-ψαι
γρά-ψας
γρά-ψασα
γρά-ψαν
	πεῖ-σαι
πεί-σας
πεί-σασα 

πεί-σαν
	(άσιγμος Αόρ.)
νεῖμ-αι φῆν-αι
στεῖλ-αι ἆρ-αι

νείμ-ας 
νείμ-ασα 
νεῖμ-αν
	λύ-σασθαι
λυ-σάμενος
λυ-σαμένη
λυ-σάμενον
	πρά-ξασθαι
πρα-ξάμενος 
πρα-ξαμένη 

πρα-ξάμενον
	γρά-ψασθαι
γρα-ψάμενος
γρα-ψαμένη
γρα-ψάμενον


	(κομίζω)
κομί-σασθαι
κομι-σάμενος κομι-σαμένη κομι-σάμενον
	νείμ-ασθαι
φήν-ασθαι
στείλ-ασθαι
ἄρ-ασθαι

νειμ-άμενος
νειμ-αμένη
νειμ-άμενον

	Αόριστος Β΄

Ίδιος σε όλα
	Οι καταλήξεις δεν επηρεάζονται από την κατηγορία του ρήματος π.χ. λαβ-εῖν λαβ-ών λαβ-οῦσα λαβ-όν  
 (λαμβάνω: χειλικόληκτο) βαλ-εῖν βαλ-ών βαλ-οῦσα βαλ-όν (βάλλω: υγρόληκτο)
	Οι καταλήξεις δεν επηρεάζονται από την κατηγορία του ρήματος Προσοχή: το απαρέμφατο τονίζεται πάντα στην παραλήγουσα βαλ-έσθαι βαλ-όμενος βαλ-ομένη βαλ-όμενον

	Παθητικός Αόριστος Α΄
	
	
	
	
	
	λυ-θῆναι

λυ-θείς
λυ-θεῖσα
λυ-θέν

	πρα-χθῆναι
πρα-χθείς
πρα-χθεῖσα
πρα-χθέν
	καλυ-φθῆναι

καλυ-φθείς
καλυ-φθεῖσα
καλυ-φθέν

	πει-σθῆναι

πει-σθείς
πει-σθεῖσα
πει-σθέν
	φα-νθῆναι

ἀγγε-λθῆναι

ἀ-ρθῆναι
ἀγγε-λθείς

ἀγγε-λθεῖσα

ἀγγε-λθέν

	Παθητικός Αόριστος Β΄

Ίδιος σε όλα
	
	
	
	
	
	Οι καταλήξεις δεν επηρεάζονται από την κατηγορία του ρήματος 

ἀλλαγ-ῆναι ἀλλαγ-είς ἀλλαγ-εῖσα ἀλλαγ-έν    γραφ-ῆναι  γραφ-είς γραφ-εῖσα γραφ-έν 
φαν-ῆναι φαν-είς φαν-εῖσα φαν-έν

	Παρακείμενος
	λελυ-κέναι
λελυ-κώς
λελυ-κυῖα
λελυ-κός


	πεπρα-χέναι
πεπρα-χώς
πεπρα χυῖα

πεπρα-χός


	γεγρα-φέναι
γεγρα-φώς
γεγρα-φυῖα
γεγρα-φός


	πεπει-κέναι
πεπει-κώς 
πεπει-κυῖα
πεπει-κός
	πεφα-γκέναι (φαίνω 

πεφα-γκώς
πεφα-γκυῖα 

πεφα-γκός
ἐστα-λκέναι

ἐστα-λκώς 
ἐστα-λκυῖα
ἐστα-λκός
ἠ-ρκέναι   (αἴρω)

ἠ-ρκώς -ρκυῖα -ρκός
	λελύ-σθαι
λελυ-μένος
λελυ-μένη
λελυ-μένον


	πεπρᾶ-χθαι
πεπρα-γμένος πεπρα-γμένη
πεπρα-γμένον

	γεγρά-φθαι

γεγρα-μμένος
γεγρα-μμένη
γεγρα-μμένον


	πεπεῖ-σθαι
πεπει-σμένος
πεπει-σμένη

πεπει-σμένον
	ὠξύ-νθαι
ὠξυ-μμένος -μμένη
ὠξυ-μμένον
πεφά-νθαι
πεφα-σμένος -σμένη
πεφα-σμένον
ἠγγέ-λθαι ἦ-ρθαι
ἠγγε-λμένος –η –ον

ἠ-ρμένος –η -ον



